
PROTOKÓ  NR 38-04/2005Ł

z posiedzenia Komisji Bud etowej Rady Miasta Gda skaż ń , 
które odby o  si  dniu  ł ę 18 kwietnia 2005 r. o godz. 
10:00 w sali 003 Nowego Ratusza w Gda sku.ń

Obecni: wg za czonych list obecno ci. łą ś

Na  stan  6  cz onków  komisji,  w  posiedzeniuł  
uczestniczy o  6,  czyli  by o  quorum  do  podejmowaniał ł  
prawomocnych decyzji.

Posiedzeniu  przewodniczy  radny  Wies aw  Kami ski  -ł ł ń  
przewodnicz cy  Komisji  Bud etowej  Rady  Miastaą ż  
Gda ska,  który  po  powitaniu  zaproszonych  go ci  iń ś  
radnych - zaproponowa  porz dek posiedzenia:ł ą

1. Opiniowanie  projektu  uchwa y  RMG  w  sprawieł  

rozpatrzenia sprawozdania Prezydenta Miasta Gda skań  

z wykonania bud etu Miasta Gda ska za rok 2004 –ż ń  

druk nr 1330

2. Zaopiniowanie projektu uchwa y Rady Miasta Gda skał ń  

w  sprawie  wyra enia  zgody  na  udzielenie  dlaż  

Prowincji Misjonarzy Oblatów Maryi Niepokalanej z 

siedzib  w Poznaniu  bonifikaty  od  ceny  sprzeda yą ż  

gruntu  niezabudowanego  po o onego  w  Gda sku  przył ż ń  

ul.  El bieta skiej  stanowi cego  w asno  gminyż ń ą ł ść  

Gda sk – ń druk nr 1332 



3.  Zaopiniowanie projektu uchwa y Rady Miasta Gda skał ń  

zmieniaj cej uchwa  rady Miasta Gda ska w sprawieą łę ń  

ustalenia  zasad  taryfowych  oraz  cen  za  przejazdy 

rodkami gminnego transportu zbiorowego –  ś druk nr 

1333 

4. Zaopiniowanie projektu uchwa y Rady Miasta Gda skał ń  

w sprawie wyra enia zgody na udzielenie bonifikatyż  

od ceny sprzeda y nieruchomo ci stanowi cej w asnoż ś ą ł ść 
Gminy Miasta Gda ska na rzecz Gminy Miasta Sopotu –ń  

druk nr 1337 

5. Zaopiniowanie projektu uchwa y Rady Miasta Gda skał ń  

zmieniaj cej uchwa  nr XXVII/858/2004 Rady Miastaą łę  

Gda ska  z  dn.  26  sierpnia  2004  r.  w  sprawień  

wyra enia  woli  utworzenia  wraz  z  Gmin  Miastaż ą  

Sopotu  spó ki  prawa  handlowego  pod  firm :ł ą  

„Wielofunkcyjna Hala Sportowo-Widowiskowa Gda sk –ń  

Sopot” sp. Z o.o. – druk nr 1346 

6. Zaopiniowanie projektu uchwa y Rady Miasta Gda skał ń  

w  sprawie  wyra enia  woli  zawarcia  porozumieniaż  

mi dzygminnego  z  Gmin  Miasta  Sopotu  w  sprawieę ą  

wspólnej  realizacji  przedsi wzi cia  pod  nazwę ę ą 
„Wielofunkcyjna  Hala  Sportowo-Widowiskowa  na 

granicy miast Gda ska i Sopotu” – ń druk nr 1347

7. Zaopiniowanie projektu uchwa y Rady Miasta Gda skał ń  

w  sprawie  ustalenia  najni szego  wynagrodzeniaż  

zasadniczego w I-szej kategorii zaszeregowania oraz 

warto ci  jednego  punktu  w  z otych  w  tabeliś ł  

punktowych rozpi to ci kategorii zaszeregowania dlaę ś  

O rodka  Promocji  Zdrowia  i  Sprawno ci  Dziecka  wś ś  

Gda sku – ń druk nr 1355
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8. Zaopiniowanie projektu uchwa y Rady Miasta Gda skał ń  

w  sprawie  rachunku  dochodów  w asnych  jednostkił  

bud etowej Domu Pomocy Spo ecznej w Gda sku- Oliwież ł ń  

ul Polanki 121 – druk nr 1357

 

9. Zaopiniowanie projektu uchwa y Rady Miasta Gda skał ń  

w  sprawie  rachunku  dochodów  w asnych  jednostkił  

bud etowej Domu pomocy Spo ecznej w Gda sku – Oruniż ł ń  

ul. Starogardzka 20 – druk nr 1358  

10. Zaopiniowanie projektu uchwa y Rady Miasta Gda skał ń  

w  sprawie  przyj cia  zasad  i  trybu  udzielaniaę  

dotacji celowej na prace konserwatorskie i roboty 

budowlane  przy  zabytku  wpisanym  do  rejestru 

zabytków – druk nr 1352 

11.Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja.  

Wniesienie do porz dku posiedzenia druków nr: ą
- w sprawie 1363 i 1361

Porz dek przeg osowano 4 g osami.ą ł ł

PUNKT – 1
Opiniowanie  projektu  uchwa y  RMG  w  sprawieł  

rozpatrzenia sprawozdania Prezydenta Miasta Gda ska zń  

wykonania bud etu Miasta Gda ska za rok 2004 – ż ń druk 

nr 1330

Pan W odzimierz Pietrzak – Skarbnik Miasta Gda skał ń
Prosz  pa stwa, krótko przedstawi , eby nie powielaę ń ę ż ć 
materia ów jakie pa stwo macie przed sob , by y juł ń ą ł ż 
publikowane. Pani dyrektor Blacharska uszczegó owi.ł
Dochody wykonane: 1 mld 295 mln - 
Wydatki:1 mld 147 mln – 98,1% planu.
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Przypomn  jeszcze wysokiej komisji, e to jest drugię ż  
rok z rz du nadwy ka bud etowa. ę ż ż

Przedstawi  informacj  z wykonania bud etu miasta zł ę ż  
rok 2004.

Pani Teresa Blacharska – dyrektor Wydzia u Finansowegoł  

UM w Gda skuń
Przedstawi a dodatkowe informacje z wykonania bud etuł ż  
miasta Gda ska.ń

DYSKUSJA

Wiceprzewodnicz ca Maria Ma kowska ą ł
Ja mo e zaczn  od dobrych stron, nale y da  pochważ ę ż ć łę 
Wydzia owi  Finansowemu  za  dobre  notowanie  wolnychł  
rodków, bo maj  a  12 mln odsetek.ś ą ż
Je li chodzi o wydatki bie ce to tutaj trudno siś żą ę 
przyczepi  – prawie wszystko zosta o wykonane.ć ł
Natomiast  ja  mam  zastrze enia  generalne,  ponieważ ż 
jednak dochody z tytu u podatku dochodowego wzros y,ł ł  
bo a  56% wzros y to jest 118 mln z . Wiadomo, eż ł ł ż  
ci gle  radni  dopytuj  si  o  pieni dze  na  remontyą ą ę ą  
bie ce dróg i tak, jak mieszka cy nas oceniali, takżą ń  
w ka dej dzielnicy by y g osy, e brak infrastrukturyż ł ł ż  
drogowej.  Ja  uwa am,  panie  skarbniku,  je eli  rosnż ż ą 
dochody  to  dochody  si  analizuje  i  powinno  się ę 
przerzuci  pewne pieni dze jednak na konserwacj  drógć ą ę  
i napraw  dróg. Bud et si  konstytuuje i w tym rokuę ż ę  
nigdzie si  tak nie ci o, jak ci o si  w gospodarceę ś ęł ś ęł ę  
komunalnej. To jest po prostu odbiór spo eczny, nieł  
nas radnych tylko spo eczny. Bo jak ka dy z nas czytał ż  
wywiady  z  mieszka cami,  oceny  radnych  to  w a ciwień ł ś  
zarzucano nam niedostateczn  dba o  o drogi. To jestą ł ść  
takie dla mnie przera aj ce. Natomiast wolne rodkiż ą ś  
by y, nadwy ka by a – nie by o tej reakcji. Przez pół ż ł ł ł 
roku mo na by o rzeczywi cie co  w tym Gda sku zrobi .ż ł ś ś ń ć  
Drugie  zastrze enie  mam  generalne  do  inwestycji.ż  
Prosz  pa stwa, nie wykonanie, tu w dokumentach jestę ń  
tylko 5 mln z . Ale pami tamy, e my jakby zawiesilił ę ż ś  
rodki do wykorzystania  w tym roku prawie 40 mln z ,ś ł  
czyli jest to prosz  pa stwa 45 mln z . W inwestycjachę ń ł  
niewykonanych. By o wiele inwestycji przygotowanych,ł  
nie mo na by o zrealizowa  bo nie ma pieni dzy. Jestż ł ć ę  
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nadwy ka a my jako radni nie mo emy realizowa  celów.ż ż ć  
Chcemy zrobi  jakie  skate-parki to si  nie chce dać ś ę ć 
10 ty , eby by o wi ksze i lepsze zagospodarowanieś ż ł ę  
tych podwórek. I jaka jest rado  np. w Kokoszkach,ść  
jak postawiono kilka awek i klika hu tawek. Proszł ś ę 
pa stwa,  takie  drobne  rzeczy  – a  nie  mo na  zrobiń ż ć 
mieszka com bo mówi si , e nie ma pieni dzy a tyleń ę ż ę  
si  nie wykonuje i tak nie realizuje. To jest móję  
generalny zarzut, je li chodzi o wykonania. ś
Panie  skarbniku,  w  tym  roku  nie  mo e  tak  by ,  sż ć ą 
pieni dze a nie daje si  tych pieni dzy na utrzymanieą ę ę  
dróg. Trzeba zadba  o to, eby mieszka cy mieli tć ż ń ę 
podstawow  infrastruktur  osiedlow . Dzi kuje bardzo.ą ę ą ę

Radny Kazimierz Koralewski – cz onek komisjił
Panie skarbniku, czy móg by si  pan pokusi  o ocenł ę ć ę 
bud etu – czy to by  dobry rok, czy to by  z y rok.ż ł ł ł

Pan W odzimierz Pietrzak – Skarbnik Miasta Gda skał ń
Ja  powiem  tak,  na  forum  medialnym,  na  amachł  
Rzeczypospolitej  trwa  spór  zawzi ty  mi dzy  mn  ał ę ę ą  
skarbnikiem  Krakowa,  który  jest  uwa any  za  guruż  
finansów. A ja go szanuje, jako dobrego fachowca i 
koleg .  Natomiast,  teologicznie  si  z  nim  wę ę  
niektórych  sprawach  zgadzam  lub  nie  zgadzam.  Wi cę  
tutaj to by  spór bardzo g o ny. Na czym polega  tenł ł ś ł  
spór. No w a nie na tym, e ta sytuacja która mia ał ś ż ł  
miejsce w Gda sku w 2004r. by a ewidentnym odbiciemń ł  
dwóch  jakby  podstawowych  czynników,  które  to 
spowodowa y. Pierwszy czynnik to by o to, e miastoł ł ż  
przygotowywa o  si  – jest  przygotowane,  jeste my  wł ę ś  
ocenie przynajmniej 12 najwi kszych miast w Polsce,ę  
jednym  z  najlepiej  oprzyrz dowanym  w  zakresieą  
zarz dzania  finansami,  i  to  jest  ewidentne,  teą  
programy komputerowe do analizy kredytów co mówi pani 
Maria,  e  Wydzia  Finansowy  ma  pewn  przejrzystoż ł ą ść 
kredytami,  wolnymi  rodkami  to  w a nie  jest  efektś ł ś  
m.in.  tego.  Skonsolidowany  rachunek  bankowy,  który 
pozwoli  na to, e my my mieli du e nadwy ki finansoweł ż ś ż ż  
poprzez  lokowania  pieni dzy  ze  szkó ,  innychę ł  
instytucji – spowodowa y dodatkowe 12 mln te . To sł ż ą 
te  efekty.  Praca  wewn trzna,  wspó praca  z  rada,ę ł  
przychylnie podchodz ca – to jest wspólny sukces.ą
Druga  sprawa,  która  jest  ma o  zauwa alna,  to  jestł ż  
problem koniunktury  krajowej. Tu nale y powiedzie ,ż ć  
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rzeczywi cie  ta  koniunktura  krajowa  by a  i  w  tychś ł  
dochodach o których tutaj mówimy to s  m.in. dochodyą  
z tego, e mamy tu Rafineri  – wi c prosz  zwróciż ę ę ę ć 
uwag , pot ny zysk Rafinerii spowodowa  to, ze CITę ęż ł  
wyp yn  tak  wysoko.  Powiem  teraz  jakie  mamł ął  
informacje. Prosz  pa stwa, podatki i przyrost tychę ń  
podatków  nast pi  dopiero  w IV  kwartale.  W grudniuą ł  
dostali my 25 mln za listopad a 6 stycznia dostali myś ś  
dodatkowo  25  mln  podatku  za  grudzie …dok adnień ł  
25 465 009  otrzymali my.  A  7  grudnia  otrzymali myś ś  
23 983  000.  To  jest  to,  e  wtedy  zacz a  m.in.ż ęł  
Rafineria  i  du e  przedsi biorstwa  osi ga  wysokież ę ą ć  
zyski i te pieni ki zacz y nam fizycznie wp ywa  wąż ęł ł ć  
miesi cu  grudniu  i  styczniu.  To  s  koniunkturalneą ą  
dochody,  prawda?  Je eli  jest  dobra  sytuacjaż  
gospodarcza to ja mam dobre podatki i mniej wi ceję  
stabiln  sytuacj  w zakresie opieki spo ecznej. Je elią ę ł ż  
by my  teraz  za o yli  czarny  scenariusz,  e  nast piś ł ż ż ą  
dekoniunktura – czyli b dziemy mi li sytuacj  tak , eę ę ę ą ż  
przypu my, odpuka , za 3 lata, podatki nam spadn , tość ć ą  
zaczn  nam gwa townie rosn  wydatki socjalne. Tutaj wą ł ąć  
po redniaku, i w MOPS-e ustawi  si  kolejki ludzi poś ą ę  
dodatkowe  pieni dze,  rodki  finansowe.  I  wtedy,ą ś  
polemika mi dzy mn  a skarbnikiem Krakowa polega a naę ą ł  
tym, e ja uwa am i my uwa amy jako miasto Gda sk, zeż ż ż ń  
w momencie w którym s  wysokie nadwy ki finansowe teą ż  
trzeba stworzy  rezerwy finansowe na z e okresy, kiedyć ł  
b d  z e  czasy,  kiedy  nie  b dzie  takiego  du egoę ą ł ę ż  
dochodu z podatków a kiedy b d  nam ros y te  wydatkię ą ł ż  
sztywne, które s  w tej chwili wydatkami sztywnymi –ą  
decyzje o zasi kach, o funduszu alimentacyjnym itd.ł

Radny Kazimierz Koralewski – cz onek komisjił
S yszeli my  o  ogromnej  nadwy ce  bud etowej  i  takł ś ż ż  
w a nie si  zastanawia em…nie mam uwag co do warsztatuł ś ę ł  
Wydzia u  Finansowego  i  co  do  dzia alno cił ł ś  
operacyjnych. Natomiast moje pytanie wynika o z tego,ł  
czy te za o enia polityki bud etowej z pocz tku rokuł ż ż ą  
si  sprawdzi y. Reasumuj c panie skarbniku, ja pyta emę ł ą ł  
w kontek cie, czy te za o enia polityki bud etowej zś ł ż ż  
pocz tku  roku  si  sprawdzi y,  czy  si  odchyli o  doą ę ł ę ł  
ko ca roku tak, e nie mogli my tego przewidzie . ń ż ś ć

Pan W odzimierz Pietrzak – Skarbnik Miasta Gda skał ń
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A, rozumiem. Za o enia polityki bud etowej by y takie,ł ż ż ł  
e ta nadwy ka bud etowa zacz a nam si  pojawia  w IVż ż ż ęł ę ć  
kwartale. My my korygowali ca y czas bud et, przypomnś ł ż ę 
wysokiej  komisji,  wprowadzali my  dodatkowe  podatkiś  
CIT,  zwi kszali my  plany  ca y  czas.  W  IV  kwartale,ę ś ł  
kiedy ju  wiedzieli my e b d  wysokie przychody naż ś ż ę ą  
dochodach,  by a  podj ta  przez  kierownictwo  decyzja,ł ę  
aby  kumulowa  t  wysok  nadwy k  na  zlikwidowanieć ą ą ż ę  
deficytu bud etowego i zaproponowa  Radzie – ponieważ ć ż 
i  tak  w  IV  kwartale  jest  bardzo  trudno  rozpocząć 
jakiekolwiek  procesy  inwestycyjne,  by a  to  decyzjał  
wiadoma w IV kwartale. W IV kwartale, dopiero jakś  
si  zacz a  nadwy ka  to  by  koniec  pa dziernika,ę ęł ż ł ź  
listopad,  grudzie .  Wracaj c  do  wypowiedzi  paniń ą  
radnej  Ma kowskiej,  dwa  s owa  mo e  powiem,  eł ł ż ż  
prezydent zadeklarowa  i w korekcie bud etu to b dzieł ż ę  
i  b d  dodatkowe rodki finansowe, oprócz tych któreż ę ą ś  
s ,  na  osiedla  tj.  od  1,5  do  2  mln  i  te  rodkią ś  
finansowe jakby uzupe ni  dotychczasowe 1,5 mln któreł ą  
s  na ten cel. ą
Pani  radna,  w  tej  chwili  siedzimy  z  ZDiZ  nad  ich 
planem. W pi tek odby a si  du a narada u prezydentaą ł ę ż  
Lewny.  Te  tematy  poruszali my  i  zapad y  z  naszejś ł  
strony deklaracje dla ZDiZ-u. Tyle mog  powiedzie .ę ć  
Nie mog  mówi  wi cej, bo prezydent ich jeszcze nieę ć ę  
zatwierdzi . ł

Radny Eugeniusz G ogowski – cz onek komisjił ł
Ja zaczn  od ogólnych uwag, co do finansów a potemę  
przejd  do szczegó owych. Ciesz  si , e skarbnik nieę ł ę ę ż  
wpada w eufori , bo nie do ko ca podzielam te oceny.ę ń  
Mówi c o za o eniach finansowych to wydaje mi si , eą ł ż ę ż  
prócz oczywi cie o ywienia gospodarczego  i wzrostu,ś ż  
to mo na by o to cz ciowo przewidzie , wi kszy nap ywż ł ęś ć ę ł  
pieni dza  –  poniewa  zosta a  zmieniona  ustawa  oą ż ł  
dochodach  jednostek  samorz du  terytorialnego.  I  zą  
symulacji m.in. Zwi zku Miast Polskich, jeszcze przedą  
rozpocz ciem roku, wynika o e z tego tytu u do miastaę ł ż ł  
Gda ska  wp ynie  kwota  ok.  50  mln  z .  wi cej  –ń ł ł ę  
przynajmniej  ja  tak  o  tym  pami tam.  I  w  tymę  
kontek cie  te  nie  podzielam  pogl du  skarbnika,  coś ż ą  
jak  tu  wyrazi  si  ł ę wiadomej  polityki  podejmowaniaś  
pewnych decyzji, w zwi zku z nadwy k  – ą ż ą bo powiedzia ,ł  
e  to  dopiero  w  IV  kwartale  dopiero  wp yn o,  taż ł ęł  
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nadwy ka. Z moich wylicze , mo e si  myl , skarbnikż ń ż ę ę  
pewnie  jest  w  stanie  mnie  poprawi ,  ale  je elić ż  
mieli my zaplanowan  nadwy k  w kwocie 53 mln z  to poś ą ż ę ł  
pierwszym pó roczu ta nadwy ka wynosi a ju  213 mln z ,ł ż ł ż ł  
a na koniec roku by o 147. mówi  to w tym kontek cie,ł ę ś  
e wg mnie ocena wykonania bud etu wynika wg dwóchż ż  
kryteriów  i  nale y  tak  patrze  na  pieni dzeż ć ą  
publiczne.  To  jest  po  pierwsze  oczywi cie,  kosztś  
pieni dza  pozyskiwany,  koszt  publiczny  –  to  jestą  
jedna sprawa. A potem druga kwestia, zwi zana z tymą  
podstawowa, jaki jest cel samorz du, czyli wykonanieą  
zada  w asnych. Je eli te moje wyliczenia si  nie mylń ł ż ę ą 
i po pó  roku ju  by a taka du a nadwy ka, i ona by ał ż ł ż ż ł  
niejako  zaplanowana  wg  mnie  –  bo  j  mo na  by oą ż ł  
przewidzie , bo wynika o to cho by z tej prognozy toć ł ć  
nale a o  wg  mnie  zapyta  wysok  Rad ,  czy  by  nież ł ć ą ę  
nale a o  dokona  bardziej  istotniejszych  zmian  wż ł ć  
bud ecie, w zakresie realizacji zada  w asnych. Bo jaż ń ł  
zak adam,  e  te  zadania  w asne  tutaj  nie  wszystkieł ż ł  
chyba s  realizowane. Jest obok pan prezydent Nocny –ą  
cho by kwestia zaj  pozalekcyjnych, mamy tutaj chybać ęć  
jeszcze  szeroki  obszar  do  wykorzystania  – to  jako 
przyk ad.  To  w  kontek cie  tej  wiadomej  polityki  ił ś ś  
za o e  finansowych, które s  realizowane. ł ż ń ą
Moje  pierwsze  pytanie,  dotycz ce  bud etu,  prosi bymą ż ł  
panie przewodnicz cy abym nie musia  kumulowa  pyta  –ą ł ć ń  
bo niektóre moje pytania s  bardziej ogólne, ebymą ż  
móg  uzyska  od razu odpowied . ł ć ź
W  poprzednich  wykonaniach  by a  m.in.  informacja  oł  
wyniku finansowym spó ek zale nych od miasta. W tymł ż  
roku  nie  ma  takiej  informacji  –  dobrze  by obył  
podstawow  tak  informacj  uzyska , dla jasno ci, boą ą ę ć ś  
to zawsze te  tam rodzi o ró ne emocje. Moje pytanież ł ż  
brzmi – dlaczego tym razem e my tego nie umie cili,ż ś ś  
bo to w sumie by a 1 czy 2 kartki papieru a tworzy oł ł  
przejrzysto . ść

Pani Iwona Bierut – zast pca dyrektora Wydzia u Skarbuę ł  

UM w Gda skuń
Informacje od spó ek, potwierdzone przez zgromadzenieł  
wspólników,  dostajemy  do  ko ca  czerwca.  Spó ki  doń ł  
momentu, kiedy nie odb d  si  zwyczajne zgromadzeniaę ą ę  
wspólników  nie  chc  do  ko ca  przekazywa  nam  teją ń ć  
informacji  ,  bowiem  mog  by  one  ska ane  b dem.ą ć ż łę  
Siedz  biegli  rewidenci  we  wszystkich  spó kach  i zą ł  
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pewno ci  do ko ca czerwca b d  w stanie przedstawiś ą ń ę ę ć 
pa stwu  pe ne zestawienie,  tak  jak  to co roku by oń ł ł  
zestawiane. Nie chcia bym robi  prognoz, bowiem mogł ć ą 
si  one min  z rzeczywisto ci . Je li pa stwo radnię ąć ś ą ś ń  
pozwolicie, uczyni  to do ko ca czerwca. Bardzo ma oę ń ł  
zgromadze  wspólników si  odby o.ń ę ł

Radny Eugeniusz G ogowski – cz onek komisjił ł
Czy  mo na  powiedzie ,  jak  to  w  niektórych  latachż ć  
bywa o, e niektóre spó ki maj  ujemny, czy plusowył ż ł ą  
wynik?

Pani Iwona Bierut – zast pca dyrektora Wydzia u Skarbuę ł  

UM w Gda skuń
Wydaje mi si , e powinny by  wszystkie plusowe. ę ż ć

Radny Eugeniusz G ogowski – cz onek komisjił ł
Ja o to si  kilka razy dopominam nie dlatego, ebyę ż  
tylko  zaspokoi  swoj  ciekawo  – tylko  polityka  wć ą ść  
mie cie  Gda sku  jest  taka,  nie  wiem  czy  do  ko caś ń ń  
s uszna, e szereg zada  w asnych cedujemy na ró neł ż ń ł ż  
spó ki kapita owe. I w tym momencie, informacja o tymł ł  
jak s  realizowane zadania jest po prostu istotna. ą
Do pana dyrektora Skurasa – ja rozumiem, e odsetki zż  
tego kredytu, dotycz cego Comunal Credit  i tej ca eją ł  
operacji, zreszt  mówi em e to jest b dna operacja.ą ł ż łę  
W roku  ubieg ym  GZNK p aci o odsetki od tego – nieł ł ł  
powiem  „kredytu” nie kredytu bo tu jest spór prawny – 
ale w jakiej wysoko ci w roku ubieg ym GZNK zap aci  zś ł ł ł  
tego  tytu u  odsetki  Comunal  Credit?  Mo e  mi  panł ż  
udzieli  takiej  informacji?  Bo  to  s  wg  mnieć ą  
niepotrzebnie wydane pieni dze. Je eli by a wcze nieją ż ł ś  
nadwy ka, to mo na to by o wyda  na sp at  wspólnotomż ż ł ć ł ę  
i  nie  by oby  problemu.  Jaka  jest  wysoko  tychł ść  
odsetek?

Pan  Dimitris  Skuras  – dyrektor  Wydzia u  Gospodarkił  

Komunalnej UM w Gda skuń
Ok. 2 mln 900 tysi cy z .ę ł

Radny Eugeniusz G ogowski – cz onek komisjił ł
2 mln 900 ty , tak?ś
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Pan  Dimitris  Skuras  – dyrektor  Wydzia u  Gospodarkił  

Komunalnej UM w Gda skuń
Tak.

Radny Eugeniusz G ogowski – cz onek komisjił ł
Mówi  to  w  tym  kontek cie,  to  jest  oczywi cie  móję ś ś  
pogl d  panie  przewodnicz cy,  e  te  pieni dze  są ą ż ą ą 
niepotrzebnie  wydatkowane  bo  mo na  by o  to  inaczejż ł  
zorganizowa . Ale to tak na marginesie. ć

Pani Teresa Blacharska – dyrektor Wydzia u Finansowegoł  

UM w Gda skuń
Mimo tej nadwy ki bud etowej nie mo emy da  pieni dzyż ż ż ć ę  
dla  GZNK  albo  miasto  przej  zobowi zania  GZNK  wąć ą  
trakcie  jego  realizacji  i  sp aci  –  poniewa  mył ć ż  
zgodnie z Ustaw  o finansach publicznych nie mo emyą ż  
dawa  dotacji podmiotowej dla zak adu bud etowego. Nieć ł ż  
mo emy dawa  równie  dotacji na uzupe nienie ujemnegoż ć ż ł  
stanu rodków obrotowych. Mo emy da  tylko dotacj  naś ż ć ę  
przedmiotowe  czyli  np.  na  remonty  substancji 
mieszkaniowej. Bezpo rednio, bo przecie  ta opcja teś ż ż 
by am rozpatrywana, nie mo emy da  pieni dzy GZNK nał ż ć ę  
sp at  jego zobowi za . Gdyby by a likwidacja zak aduł ę ą ń ł ł  
bud etowego, gdyby my przejmowali wszystkie nale no ciż ś ż ś  
zobowi zania  –  wówczas  taka  mo liwo  by  istnia a.ą ż ść ł  
Dlatego  chcia am  tu  od  razu  sprostowa .  Nie  mo emył ć ż  
po yczy .  Jedyn  mo liwo ci  jest  tylko  dotacjaż ć ą ż ś ą  
przedmiotowa. 

Radny Eugeniusz G ogowski – cz onek komisjił ł
Ja nie mówi  o tym teraz. Ja mówi  o decyzji podj teję ę ę  
wcze niej, która skutkuje konsekwencjami na dzisiaj.ś  
To tylko tyle.

Pani Teresa Blacharska – dyrektor Wydzia u Finansowegoł  

UM w Gda skuń
Nie mogli my sp aci  za GZNK zobowi za .ś ł ć ą ń

Radny Eugeniusz G ogowski – cz onek komisjił ł
Mam  takie  nast puj ce  pytanie,  nie  znalaz em  tegoę ą ł  
nigdzie  w  bud ecie,  eby  pan  skarbnik  móg  miż ż ł  
odpowiedzie . Jaki jest stan zad u enia na koniec rokuć ł ż  
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–  w  sensie  finansowym,  procentowym  i  jak  liczymy 
obs ug .ł ę

Pan W odzimierz Pietrzak – Skarbnik Miasta Gda skał ń
Ksi gowym.ę

Radny Eugeniusz G ogowski – cz onek komisjił ł
Tak – i ksi gowym.ę

Pani Teresa Blacharska – dyrektor Wydzia u Finansowegoł  

UM w Gda skuń
Stan zad u enia jest 430 mln 124 ty  z .ł ż ś ł

Radny Eugeniusz G ogowski – cz onek komisjił ł
A jaki to procent stanowi?

Pani Teresa Blacharska – dyrektor Wydzia u Finansowegoł  

UM w Gda skuń
Ju  podam. Stan zad u enia 33,2 nominalny d ug. ż ł ż ł
Obs uga 6,19.ł

Radny Eugeniusz G ogowski – cz onek komisjił ł
Dobrze.
Ja  mam  nast puj ce  pytanie,  jest  na  pewno  robionyę ą  
audyt wewn trzny, czy za 2004 r. jakie  podstawoweę ś  
wnioski z tego audytu wewn trznego s  ju ?ę ą ż

Pani Teresa Blacharska – dyrektor Wydzia u Finansowegoł  

UM w Gda skuń
Nie nale y to do s u b finansowych.ż ł ż

Pan W odzimierz Pietrzak – Skarbnik Miasta Gda skał ń
Audytor przyst puje do kontroli Wydzia u Finansowegoę ł  
i gospodarki finansowej miasta zgodnie z procedurami 
i  zakresami  kontroli,  które  zosta y  okre lone   wł ś  
latach  ubieg ych,  od  momentu  jego  powo ania.ł ł  
Przypomn , audytor jest powo any w 2003 r. od grudnia.ę ł  
Od 2004 r. pracuje. Kontrola Wydzia u Finansowego ił  
finansów  miasta ma si  rozpocz  w tych miesi cach.ę ąć ą
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Wiceprzewodnicz ca Maria Ma kowska ą ł
To jest odr bna sprawa.ę

Radny Eugeniusz G ogowski – cz onek komisjił ł
Mam pytanie – e sprawozdania wynika, co cieszy, eż ż  
nie zosta y w pe ni  wykorzystane  plany etatowe  i wł ł  
Urz dzie i w GZNK, czy mo na tylko has owo skomentowaę ż ł ć 
gdzie to by o i nie by o, dlaczego – bo mo e nie sł ł ż ą 
potrzebne  te  etaty  i  w  zwi zku  z  tym  dwa  s owaą ł  
komentarza poprosz  je li mo na.ę ś ż

Pan W odzimierz Pietrzak – Skarbnik Miasta Gda skał ń
Ja jeszcze przypomn , w Urz dzie by o ok. 20 etatówę ę ł  
wolnych,  to  rednioroczne  etaty.  Mo e  by  kwestiaś ż ć  
wakatu na stanowisku pó  roku, 3 miesi ce, 4 miesi ceł ą ą  
– ta rednia daj  tak  ilo , nie znaczy to e by o 20ś ę ą ść ż ł  
etatów obsadzonych. Bo mog o by  tych etatów znacznieł ć  
mniej  obsadzonych.  To  jest  absolutnie  fakt. 
Przypomn , e pan prezydent  od zesz ego roku wdro yę ż ł ż ł 
bardzo  trudn  zasad  –  mianowicie,  zatrudnienieą ę  
ka dego pracownika odbywa si  na zasadzie konkursu,ż ę  
ka dego.  Prosz  pa stwa,  powoduje  to  niestetyż ę ń  
wyd u enie troszk  tej procedury – jak odejdzie ktoł ż ę ś 
na emerytur  itp. to nawet po kilka razy by y konkursyę ł  
powtarzane. To by o na Komisji Rewizyjnej, temat jestł  
znany, kontrolowany. 

Radny Eugeniusz G ogowski – cz onek komisjił ł
Przechodz  do pyta  szczegó owych – strona 157 Wydziaę ń ł ł 
promocji  Miasta  Gda ska,  pozosta a  dzia alno  tj.ń ł ł ść  
rozdz. 75095. tam jest generalnie kwota 2 mln 694 – 
poniewa  ju  s  agregowane ró ne informacje, jest toż ż ą ż  
ciekawa  sprawa.  Mo e  nale a oby  to  trochż ż ł ę 
uporz dkowa , w niektórych przypadkach w sprawozdaniuą ć  
jest tak, e nawet umow  zlecenie si  wyszczególniaż ę ę  
na kwot  2 ty  z . w tym wydatki, pozosta a dzia alnoę ś ł ł ł ść 
tam  jest  wspó praca  z  podmiotami  zewn trznymi  wł ę  
zakresie promocji miasta – kwota jest 377 ty  582 z .ś ł

Pan W odzimierz Pietrzak – Skarbnik Miasta Gda skał ń
Ja  odpowiem.  Zlecenie  by o  z  wielkoformatowymił  
firmami, reklamuj cymi w zesz ym roku przed sezonemą ł  
letnim,  w  Warszawie  na  du ych  bilbordach,  na  tychż  
mega bilbordach. To by o kilka zlece . Wszystko by oł ń ł  
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oczywi cie  robione  w  formie  przetargu  robione,ś  
zgodnie  z  Ustawa  o  zamówieniach  publicznych  –  to 
w a nie  jest  wielkoformatowa  promocja  Gda ska.ł ś ń  
Przypomn , e by o na g ównych ci gach komunikacyjnychę ż ł ł ą  
w Polsce, na city lightach w Warszawie, lansowane by oł  
has o: Gda sk mo e mo liwo ci. I to, ca a ta kampaniał ń ż ż ś ł  
promocyjna kosztowa a 384 ty .ł ś

Radny Eugeniusz G ogowski – cz onek komisjił ł
No dobrze, to w zwi zku z tym mam zapytanie takie –ą  
jak pan skarbnik niejako poinformowa  – to co nale ył ż  
rozumie  pod dos ownym zapisem „kampania reklamowa 473ć ł  
ty ” – bo w tym momencie to jest 700 ty  ponad. ś ś

Pan W odzimierz Pietrzak – Skarbnik Miasta Gda skał ń
Kampania reklamowa jest równie  to, e by y u yte doż ż ł ż  
kampanii reklamowej inne elementy – takie jak, media, 
telewizja,  prasa  –  ja  szczegó owo  nie  mogł ę 
odpowiedzie . Rozumiem, e je eli jest taka potrzebać ż ż  
panie radny to do sesji takie sprawozdanie b dzie. ę

Radny Eugeniusz G ogowski – cz onek komisjił ł
Jasne.  Mam  jeszcze  inne  pytanie,  te  pozycje 
promocyjne, z uwagi na klasyfikacj  bud etow  s  wę ż ą ą  
ró nych wydzia ach.ż ł

Pan W odzimierz Pietrzak – Skarbnik Miasta Gda skał ń
Nie, nie.

Radny Eugeniusz G ogowski – cz onek komisjił ł
Ale parapodobne – do czego zmierzam np. w Wydziale…

Pan W odzimierz Pietrzak – Skarbnik Miasta Gda skał ń
Nie, nie…administracja i promocja.

Radny Eugeniusz G ogowski – cz onek komisjił ł
A Wydzia  Polityki Gospodarczej ma pozosta  promocjł łą ę 
na 77 ty  z groszami. Zmierzam do tego, czy kto  to wś ś  
ogóle sumuje, czy gdybym si  spyta  – bior c pod uwagę ł ą ę 
Wydzia  Promocji,  wszystkie  wydzia y  itd.  czy  znamył ł  
ogóln  kwot , która idzie na promocj ? Bo mi wychodzią ę ę  
ok. 3 mln. A mo e czego  nie zauwa y em. ż ś ż ł
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Pani Teresa Blacharska – dyrektor Wydzia u Finansowegoł  

UM w Gda skuń
Wydzia  Promocji zosta  zsumowany – to s  wszystkieł ł ą  
wydatki  na  promocj ,  to  robi  tylko  jeden  wydzia :ę ł  
Promocji Miasta – inne wydzia y nie robi .ł ą

Radny Eugeniusz G ogowski – cz onek komisjił ł
A  przepraszam,  a  pozosta a  w  Wydziale  Politykił  
Gospodarczej  na   77 195,  panie  dyrektorze,  co  to 
jest?

Pan W odzimierz Pietrzak – Skarbnik Miasta Gda skał ń
To s  zlecenia, prosz  niech pani z wydzia u powie.ą ę ł

Pani Ko ska-K ku  – Wydzia  Polityki Gospodarczej ń ę ś ł
To jest opracowanie strategii rozwoju miasta  i inne 
opracowania studialne.  Tutaj  absolutnie dzia alno cił ś  
promocyjnej nie ma adnej.ż

Pani Teresa Blacharska – dyrektor Wydzia u Finansowegoł  

UM w Gda skuń
Z wszystkich wydzia ów zosta o to wy czone i w czoneł ł łą łą  
do Wydzia u Promocji i inny wydzia  nie ma prawa robił ł ć 
promocji. 

Radny Eugeniusz G ogowski – cz onek komisjił ł
Dobrze, je eli tak jest, przyjmuje to na dobr  wiar .ż ą ę  
To w zwi zku z tym, je eli pani by aby uprzejma – mamą ż ł  
konkretne  pytanie.  Wszed em  akurat  w  t  pozostał ę łą 
dzia alno  Wydzia u  Gospodarki   i  mam  konkretneł ść ł  
pytanie. Tu s  takie 2 punkty rozbite: syntetyczneą  
opracowanie wniosków – rekomendacja do aktualizowanej 
strategii  i  opracowanie  konsultacyjne  przygotowania 
materia ów operacyjnych itd. To ta Strategia ile nasł  
dodatkowo  na  zewn trz  kosztowa a,  mo e  mi  ktoą ł ż ś 
powiedzie , bo tu jest kwota ogólna. Jak ju  pani toć ż  
poruszy a  to  chcia abym  wiedzie  bo  my la em,  e  toł ł ć ś ł ż  
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robimy  si ami  w asnymi.  Rozumiem  to,  ale  chcia abymł ł ł  
wiedzie . ć

Pani Ko ska-K ku  – Wydzia  Polityki Gospodarczej UM wń ę ś ł  

Gda skuń
Kwoty teraz nie podam.

Pan W odzimierz Pietrzak – Skarbnik Miasta Gda skał ń
Ale jakie podmioty zewn trzne, pami ta pani?ę ę

Radny Eugeniusz G ogowski – cz onek komisjił ł
No bo je eli na zewn trz posz o, to jakie  podmiotyż ą ł ś  
zewn trzne. ę

Pani Ko ska-K ku  – Wydzia  Polityki Gospodarczej UM wń ę ś ł  

Gda skuń
By y jakie  konkursy dla szkó  organizowane.ł ś ł

Radny Eugeniusz G ogowski – cz onek komisjił ł
Nie, nie, to jest dalej.  O to nie pytam.  To jest 
ogólnie w tej kwocie, tak. 
Na str. 158 Wydzia  Finansowy – zap ata za reiting –ł ł  
ile nas w ubieg ym roku kosztowa ? I jeszcze ta op atał ł ł  
za bilans skonsolidowany, jak to wygl da o, pami taą ł ę  
pani dyrektor?

Pani Teresa Blacharska – dyrektor Wydzia u Finansowegoł  

UM w Gda skuń
Bilans skonsolidowany, to by a bardzo drobna kwota –ł  
bo bilans skonsolidowany my robimy sami tylko chodzi 
o  scalenie  spraw  spó ek  powi zanych  z miastem.  Nieł ą  
pami tam dok adnie, ale to by a chyba kwota 2 ty  z . ę ł ł ś ł
Je eli chodzi o reiting, przyrzekam e nie pami tam wż ż ę  
tej chwili.

Pan W odzimierz Pietrzak – Skarbnik Miasta Gda skał ń
To by o ok. 140 ty  z . ł ś ł

Pani Teresa Blacharska – dyrektor Wydzia u Finansowegoł  

UM w Gda skuń
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O tak, chyba tak. Mo emy wyja ni  zaraz.ż ś ć

Radny Eugeniusz G ogowski – cz onek komisjił ł
Dobrze,  wystarczy,  dzi kuj .  I  mamy  na  ile  umowę ę ę 
reitingow  w tej chwili?ą

Pani Teresa Blacharska – dyrektor Wydzia u Finansowegoł  

UM w Gda skuń
Na 3 lata.

Radny Eugeniusz G ogowski – cz onek komisjił ł
Dzi kuje.ę
Mam  nast pne  pytanie,  dotycz ce  Wydzia u  Sprawę ą ł  
Spo ecznych tym razem – str. 161-pozosta a dzia alno .ł ł ł ść  
By a  konferencja  otewsko-polska  – czy  to  wy cznieł ł łą  
rodki  zewn trzne,  czy  to  by y  nasze?  Ile  toś ę ł  
kosztowa o cznie, czy kto  mo e 2 s owa? ł łą ś ż ł

Przedstawiciel Wydzia u Spraw Spo ecznych UM w Gda skuł ł ń
Z pozosta ej dzia alno ci 64ł ł ś  965 to by y rodki nasze,ł ś  
miasta  – to  by o  pokrycie  delegacji,  gdzie  od  nasł  
wyje d ali.  Równie  w  tym  przyje d a a  do  nasż ż ż ż ż ł  
delegacja, gdzie by y zorganizowane wyk ady. W sk adł ł ł  
w a nie tej kwoty by o pokrycie tych rodków, to by ył ś ł ś ł  
delegacje  samorz dowe,  zdobywanie,  wymianaą  
do wiadcze .ś ń

Radny Eugeniusz G ogowski – cz onek komisjił ł
A  by y  jakie  organizacje  pozarz dowe  z  Gda ska,ł ś ą ń  
pami ta pani? Bo tu jest napisane, e by y równieę ż ł ż 
gda skie organizacje pozarz dowe. ń ą

Przedstawiciel Wydzia u Spraw Spo ecznych UM w Gda skuł ł ń
Tak,  uczestniczy y  w  tym  gda skie  organizacjeł ń  
pozarz dowe.ą

Radny Eugeniusz G ogowski – cz onek komisjił ł
Ale ogólnie, czy jakie  wyszczególnione?ś

Przedstawiciel Wydzia u Spraw Spo ecznych UM w Gda skuł ł ń
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By y zaproszone organizacje pozarz dowe, konkretnie doł ą  
udzia u w tej konferencji. ł

Radny Eugeniusz G ogowski – cz onek komisjił ł
Nie pami ta pani jakie?ę

Przedstawiciel Wydzia u Spraw Spo ecznych UM w Gda skuł ł ń
Nie pami tam.ę

Radny Eugeniusz G ogowski – cz onek komisjił ł
B d c  na  tej  samej  stronie,  Wydzia  programówę ą ł  
Rozwojowych  – pozosta a  dzia alno ,  s  te  programył ł ść ą  
europejskie  Leonardo  da  Vinci,  Europejski  Fundusz 
Spo eczny. Jest napisane, e s  to wydatki zwi zane zł ż ą ą  
organizacj  i udzia em w seminariach – to jest samą ł  
element szkoleniowy?

Pan Krzysztof Rudzi ski - zast pca dyrektora Wydzia uń ę ł  

Programów Rozwojowych UM w Gda skuń
To by  seminaria szkoleniowy, szczególnie chodzi o oł ł  
Leonardo  da  Vinci  –  to  by  program  kierowany  nał  
szko y,  studentów  i  uczniów.  My my  organizowalił ś  
seminarium  szkoleniowe  dotycz ce  wykorzystaniaą  
rodków.ś

Radny Eugeniusz G ogowski – cz onek komisjił ł
Ale to by o na miejscu, tak?ł

Pan Krzysztof Rudzi ski - zast pca dyrektora Wydzia uń ę ł  

Programów Rozwojowych UM w Gda skuń
Tak,  tu  na  miejscu  u  nas.  To  s  koszty  g ównieą ł  
lektorów, tych którzy byli sprowadzeni, wyk adowców ił  
organizacji tego seminarium. 

Radny Eugeniusz G ogowski – cz onek komisjił ł
Dobrze, dzi kuje.ę

Przewodnicz cy Wies aw Kami skią ł ń
Mam ma  propozycj . Dobrze by oby, eby my podkre laliłą ę ł ż ś ś  
plan wykonania.
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Pani Teresa Blacharska – dyrektor Wydzia u Finansowegoł  

UM w Gda skuń
Ja chcia am tylko sprostowa , spraw  zap aty reitingu,ł ć ę ł  
ta kwota 147 ty  z . dotyczy a zlecenia na 3 lata – wś ł ł  
roku 2004 zap acili my za reiting ok. 69 ty  z .ł ś ś ł

Radny Eugeniusz G ogowski – cz onek komisjił ł
Mam  pytanie  –  str.  136  –  tj.  Wydzia  Politykił  
Gospodarczej, s  te imprezy turystyczne - w jakichą  
konkretnych zewn trznych targach i czy kto  analizujeę ś  
jaki z tego skutek, bo to s  w sumie wysokie kwoty:ą  
197 ty  i potem nast pne?ś ę

Przedstawiciel  Wydzia u  Polityki  Gospodarczej  UM  wł  

Gda skuń
W  tej  kwocie  197 400  ty .  jest  sk adka  na  Gda skś ł ń ą 
organizacj  Turystyczna, miasto jest za o ycielem teję ł ż  
organizacji,  dzia alno  statutowa  –  czylił ść  
obligatoryjnie wk ada udzia y cz onkowskie miasta tj.ł ł ł  
100 ty  w skali roku. ś

Radny Eugeniusz G ogowski – cz onek komisjił ł
Str. 141, zadania w asne gminy, gospodarka gruntami ił  
nieruchomo ciami, Wydzia  Skarbu, – w kwocie 5 mln 870ś ł  
ty .  jest  m.in.  napisane,  e  s  z  tego  tytu uś ż ą ł  
odszkodowania za zobowi zania z roku 2003. Jaka toą  
jest kwota? Jakie to s  zobowi zania?ą ą

Pani Iwona Bierut – zast pca dyrektora Wydzia u Skarbuę ł  

UM w Gda skuń
To  jest  kwota  zagregowana,  je eli  mog abym  takż ł  
powiedzie . Je li mog abym uszczegó owi , to generalnieć ś ł ł ć  
chodzi  o  §4,300  czyli  tam  nast puje  op ataę ł  
rzeczoznawców,  bowiem  ok.  1  mln  600  z  zosta ył ł  
dokonane wydatki na rzecz rzeczoznawców. Tutaj zosta ał  
równie  umieszczona  kwota  ok.  300  tys.  na  rzeczż  
rzeczoznawców, którzy wyceniali maj tek dla GIWK, boą  
w  4,300  generalnie  jest  wydatek  na  rzecz  wycen 
nieruchomo ci  tak  to  sprzeda y,  jak  i  aktualizacjiś ż  
op at za u ytkowanie wieczyste. Nast pnie s  kary ił ż ę ą  
odszkodowania  tj.  zgodnie  z  art.  98  Ustawy  o 
gospodarce nieruchomo ciami od osób fizś
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USTALENIA KOMISJI:

Komisja  Bud etowa  Rady  Miasta  Gda ska  ż ń   po 

wys uchaniu  pana  W odzimierza  Pietrzaka  – Skarbnikał ł  

Miasta Gda ska, pani Teresy Blacharskiej – dyrektorń  

Wydzia u Finansowego Urz du Miejskiego w Gda sku orazł ę ń  

dyskusji  –  4  g osami  za,  przy  1  przeciwnym  i  1ł  

wstrzymuj cym  si  -   pozytywnie  zaopiniowa aą ę ł  

przedstawiony projekt uchwa y.ł

Tre  Opinii Nr 38-04/348/50/2005 stanowi za cznik dość łą  
protoko u.ł

PUNKT – 2
Zaopiniowanie projektu uchwa y Rady Miasta Gda skał ń  w 

sprawie zmiany uchwa y w sprawie uchwalenia bud etuł ż  

miasta Gda ska na rok 2005 – ń druk nr 1363.

Pani Teresa Blacharska – dyrektor Wydzia u Finansowegoł  

UM w Gda skuń
Przedstawi a projekt uchwa y Rady Miasta Gda ska.ł ł ń

Poniewa  nie  by o  g osów  w  dyskusji,ż ł ł  
przewodnicz cy podda  projekt pod g osowanie.ą ł ł

USTALENIA KOMISJI:

Komisja  Bud etowa  Rady  Miasta  Gda ska  ż ń   po 

wys uchaniu  pani  Teresy  Blacharskiej  –  dyrektorł  

Wydzia u Finansowego Urz du Miejskiego w Gda sku orazł ę ń  

dyskusji –  3 g osami za, przy 2 wstrzymuj cych si  -ł ą ę  
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pozytywnie  zaopiniowa ał   przedstawiony  projekt 

uchwa y.ł

Tre  Opinii stanowi za cznik do protoko u.ść łą ł

PUNKT – 3
Zaopiniowanie  projektu uchwa y Rady Miasta Gda skał ń  w 

sprawie  wyra enia  woli  ustanowienia  fundacji  podż  

nazw  Gda ska Fundacja Przedsi biorczo ci –  ą ń ę ś druk nr 

1361.

Pan Marcin Szpak – zast pca prezydenta Gda skaę ń
Przedstawi  projekt  uchwa y  Rady  Miastał ł  
Gda ska.ń

Poniewa  nie  by o  g osów  w  dyskusji,ż ł ł  
przewodnicz cy podda  projekt pod g osowanie.ą ł ł

USTALENIA KOMISJI:

Komisja  Bud etowa  Rady  Miasta  Gda ska  ż ń   po 

wys uchaniu pana Marcina Szpaka – zast pcy Prezydentał ę  

gda ska  oraz  dyskusji  –  ń 3  g osami  za,  przy  2ł  

wstrzymuj cych  si  -   pozytywnie  zaopiniowa aą ę ł  

przedstawiony projekt uchwa y.ł

Tre  Opinii stanowi za cznik do protoko u.ść łą ł
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PUNKT – 4
Zaopiniowanie projektu uchwa y Rady Miasta Gda ska wł ń  

sprawie wyra enia zgody na udzielenie dla Prowincjiż  

Misjonarzy  Oblatów  Maryi  Niepokalanej  z  siedzib  wą  

Poznaniu  bonifikaty  od  ceny  sprzeda y  gruntuż  

niezabudowanego  po o onego  w  Gda sku  przy  ul.ł ż ń  

El bieta skiej  stanowi cego  w asno  gminy  Gda sk  –ż ń ą ł ść ń  

druk nr 1332 

Pan  Tomasz  Lechowicz  – dyrektor  Wydzia u    Skarbuł  

Urz du    Miejskiego w Gda skuę ń
Przedstawi  projekt  uchwa y  Rady  Miastał ł  
Gda ska.ń

Poniewa  nie  by o  g osów  w  dyskusji,ż ł ł  
przewodnicz cy podda  projekt pod g osowanie.ą ł ł

USTALENIA KOMISJI:

Komisja  Bud etowa  Rady  Miasta  Gda ska  ż ń   po 

wys uchaniu  pana  Tomasza  Lechowicza  –  dyrektorał  

Wydzia u   Skarbu   Urz du    Miejskiego w Gda sku  –ł ę ń  

6 g osami za -  pozytywnie zaopiniowa ał ł   przedstawiony 

projekt uchwa y.ł

Tre  Opinii stanowi za cznik do protoko u.ść łą ł

PUNKT – 5
Zaopiniowanie  projektu  uchwa y  Rady  Miasta  Gda skał ń  

zmieniaj cej  uchwa  rady  Miasta  Gda ska  w  sprawieą łę ń  

ustalenia  zasad  taryfowych  oraz  cen  za  przejazdy 

rodkami  gminnego  transportu  zbiorowego  –  ś druk  nr 

1333 
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Pan  Antonieg  Szczyt  –  zast pca  dyrektora  Wydzia uę ł  

Gospodarki Komunalnej Urz du Miejskiego w Gda skuę ń
Przedstawi  projekt  uchwa y  Rady  Miastał ł  
Gda ska.ń

Poniewa  nie  by o  g osów  w  dyskusji,ż ł ł  
przewodnicz cy podda  projekt pod g osowanie.ą ł ł

USTALENIA KOMISJI:

Komisja  Bud etowa  Rady  Miasta  Gda ska  ż ń   po 

wys uchaniu  pana  Antoniego  Szczyta  –  zast pcył ę  

dyrektora  Wydzia u  Gospodarki  Komunalnej  Urz duł ę  

Miejskiego w Gda sku –  ń 6 g osami za -  pozytywnieł  

zaopiniowa ał   przedstawiony projekt uchwa y.ł

Tre  Opinii stanowi za cznik do protoko u.ść łą ł

PUNKT – 6 i 7

Zaopiniowanie  projektu  uchwa y  Rady  Miasta  Gda skał ń  

zmieniaj cej  uchwa  nr  XXVII/858/2004  Rady  Miastaą łę  

Gda ska z dn. 26 sierpnia 2004 r. w sprawie wyra eniań ż  

woli  utworzenia  wraz  z  Gmin  Miasta  Sopotu  spó kią ł  

prawa  handlowego  pod  firm :  „Wielofunkcyjna  Halaą  

Sportowo-Widowiskowa Gda sk – Sopot” sp. Z o.o. – ń druk 

nr 1346 

Zaopiniowanie projektu uchwa y Rady Miasta Gda ska wł ń  

sprawie  wyra enia  woli  zawarcia  porozumieniaż  

mi dzygminnego  z  Gmin  Miasta  Sopotu  w  sprawieę ą  

wspólnej  realizacji  przedsi wzi cia  pod  nazwę ę ą 
„Wielofunkcyjna Hala Sportowo-Widowiskowa na granicy 

miast Gda ska i Sopotu” – ń druk nr 1347
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Pani  Renata  Czajkowska  –  Biuro  Prezydenta  Miasta 

Gda skań
Przedstawi a  projekty  uchwa  Rady  Miastał ł  
Gda ska.ń

Po  odbytej  dyskusji  i  wys uchaniu  odpowiedził  
przedstawicieli  prezydenta  Gda ska,  komisjań  
przyst pi a do g osowania.ą ł ł

USTALENIA KOMISJI:

Druk 1346.

Komisja  Bud etowa  Rady  Miasta  Gda ska  ż ń   po 

wys uchaniu  pani  Renaty  Czajkowskiej  z  Biurał  

prezydenta  Miasta  Urz du  Miejskiego  w  Gda sku  orazę ń  

dyskusji przyst pi a do g osowania.ą ł ł
 G osowano w sposób nast puj cy:  ł ę ą 2 g osy za, 2ł  

przeciwne i 2 wstrzymuj ce si  -  druk nie uzyskaą ę ł 
pozytywnej opinii.  

Tre  Opinii stanowi za cznik do protoko u.ść łą ł

Druk 1347.

Komisja  Bud etowa  Rady  Miasta  Gda ska  ż ń   po 

wys uchaniu  pani  Renaty  Czajkowskiej  z  Biurał  

prezydenta  Miasta  Urz du  Miejskiego  w  Gda sku  orazę ń  

dyskusji przyst pi a do g osowania.ą ł ł
 G osowano w sposób nast puj cy:  ł ę ą 2 g osy za, 2ł  

przeciwne i 2 wstrzymuj ce si  -  druk nie uzyskaą ę ł 
pozytywnej opinii.  

 
Tre  Opinii stanowi za cznik do protoko u.ść łą ł
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Komisja  Bud etowa  Rady  Miasta  Gda ska  prosi  oż ń  

wykazanie  kosztów  zwi zanych  z  powstaniem  ią  

funkcjonowaniem  spó ki  prawa  handlowegoł  

„Wielofunkcyjna  Hala  Sportowo-Widowiskowa  Gda sk  –ń  

Sopot” sp. z o.o.

Powy sze przyj to pozytywnie - 5 g osami za, przy 1ż ę ł  
wstrzymuj cym si .ą ę

Tre  Wniosku stanowi za cznik do protoko u.ść łą ł

PUNKT – 8
Zaopiniowanie projektu uchwa y Rady Miasta Gda ska wł ń  

sprawie wyra enia zgody na udzielenie bonifikaty odż  

ceny  sprzeda y  nieruchomo ci  stanowi cej  w asnoż ś ą ł ść 
Gminy Miasta Gda ska na rzecz Gminy Miasta Sopotu –ń  

druk nr 1337 

Pan  Tomasz  Lechowicz  – dyrektor  Wydzia u    Skarbuł  

Urz du    Miejskiego w Gda skuę ń
Przedstawi  projekt  uchwa y  Rady  Miastał ł  
Gda ska.ń

Po  odbytej  dyskusji  i  wys uchaniu  odpowiedził  
przedstawicieli  prezydenta  Gda ska,  komisjań  
przyst pi a do g osowania.ą ł ł

USTALENIA KOMISJI:

Komisja  Bud etowa  Rady  Miasta  Gda ska  poż ń  

wys uchaniu  pana  Tomasza  Lechowicza  –  dyrektorał  
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Wydzia u  Skarbu  Urz du  Miejskiego  w  Gda sku  orazł ę ń  

dyskusji  wnosi  o  zdj cie  projektu  uchwa y  z  obradę ł  

XXXVII sesji Rady Miasta w dn. 28 kwietnia 2005 r.

Uzasadnienie

W adza  publiczna  nie  powinna  podejmowa  dzia ał ć ł ń 
uchwa odawczych  w  celu  omini cia  (zmniejszenia)ł ę  

zobowi zania podatkowego. Jest to sprzeczne z duchemą  

prawa  i  z ym  przyk adem  dla  spo eczno ci  lokalnej,ł ł ł ś  

któr  ta w adza reprezentuje. ą ł
 

Powy sze przyj to pozytywnie - 5 g osami za, przy 1ż ę ł  
przeciwnym.

Tre  Opinii stanowi za cznik do protoko u.ść łą ł

PUNKT – 9
Zaopiniowanie projektu uchwa y Rady Miasta Gda ska wł ń  

sprawie  ustalenia  najni szego  wynagrodzeniaż  

zasadniczego w I-szej kategorii zaszeregowania oraz 

warto ci jednego punktu w z otych w tabeli punktowychś ł  

rozpi to ci  kategorii  zaszeregowania  dla  O rodkaę ś ś  

Promocji  Zdrowia  i  Sprawno ci  Dziecka  w  Gda sku  –ś ń  

druk nr 1355

Pan Krzysztof Mincewicz – dyrektor Wydzia u Edukacji ił  

Sportu Urz du Miejskiego w Gda skuę ń
Przedstawi  projekt  uchwa y  Rady  Miastał ł  
Gda ska.ń

Poniewa  nie  by o  g osów  w  dyskusji,ż ł ł  
przewodnicz cy podda  projekt pod g osowanie.ą ł ł

USTALENIA KOMISJI:
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Komisja  Bud etowa  Rady  Miasta  Gda ska  ż ń   po 

wys uchaniu  pana  Krzysztofa  Mincewicza  –  dyrektorał  

Wydzia u Edukacji i Sportu Urz du Miejskiego w Gda skuł ę ń  

–   6  g osami  za  -   pozytywnie  zaopiniowa ał ł  

przedstawiony projekt uchwa y.ł

Tre  Opinii stanowi za cznik do protoko u.ść łą ł

PUNKT – 10
Zaopiniowanie projektu uchwa y Rady Miasta Gda ska wł ń  

sprawie  rachunku  dochodów  w asnych  jednostkił  

bud etowej Domu Pomocy Spo ecznej w Gda sku- Oliwie ulż ł ń  

Polanki 121 – druk nr 1357

Pan  Jacek Wilczewski – dyrektor Miejskiego  O rodkaś  

Pomocy Spo ecznej w Gda skuł ń
Przedstawi  projekt  uchwa y  Rady  Miastał ł  
Gda ska.ń

Poniewa  nie  by o  g osów  w  dyskusji,ż ł ł  
przewodnicz cy podda  projekt pod g osowanie.ą ł ł

USTALENIA KOMISJI:

Komisja  Bud etowa  Rady  Miasta  Gda ska  ż ń   po 

wys uchaniu  pana  Jacka  Wilczewskiego  –  dyrektorał  

Miejskiego  O rodka   Pomocy Spo ecznej w Gda sku –  ś ł ń 6 

g osami  za  - pozytywnie  zaopiniowa ał ł   przedstawiony 

projekt uchwa y.ł

Tre  Opinii stanowi za cznik do protoko u.ść łą ł
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PUNKT – 11
Zaopiniowanie projektu uchwa y Rady Miasta Gda ska wł ń  

sprawie  rachunku  dochodów  w asnych  jednostkił  

bud etowej Domu pomocy Spo ecznej w Gda sku – Oruniż ł ń  

ul. Starogardzka 20 – druk nr 1358  

Pan  Jacek Wilczewski – dyrektor Miejskiego  O rodkaś  

Pomocy Spo ecznej w Gda skuł ń
Przedstawi  projekt  uchwa y  Rady  Miastał ł  
Gda ska.ń

Poniewa  nie  by o  g osów  w  dyskusji,ż ł ł  
przewodnicz cy podda  projekt pod g osowanie.ą ł ł

USTALENIA KOMISJI:

Komisja  Bud etowa  Rady  Miasta  Gda ska  ż ń   po 

wys uchaniu  pana  Jacka  Wilczewskiego  –  dyrektorał  

Miejskiego  O rodka   Pomocy Spo ecznej w Gda sku –  ś ł ń 6 

g osami  za  - pozytywnie  zaopiniowa ał ł   przedstawiony 

projekt uchwa y.ł

Tre  Opinii stanowi za cznik do protoko u.ść łą ł

PUNKT – 12
Zaopiniowanie projektu uchwa y Rady Miasta Gda ska wł ń  

sprawie  przyj cia  zasad  i  trybu  udzielania  dotacjię  

celowej na prace konserwatorskie i roboty budowlane 

przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków – druk nr 

1352 z autopoprawk .ą

Pan  Janusz  Tarnacki  –  kierownik  Referatu  Ochrony 

Zabytków Wydzia u Urbanistyki, Architektury i Ochronył  

Zabytków Urz du Miejskiego w Gda skuę ń
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Przedstawi  projekt  uchwa y  Rady  Miastał ł  
Gda ska.ń

Poniewa  nie  by o  g osów  w  dyskusji,ż ł ł  
przewodnicz cy podda  projekt pod g osowanie.ą ł ł

USTALENIA KOMISJI:

Komisja  Bud etowa  Rady  Miasta  Gda ska  ż ń   po 

wys uchaniu  pana  Janusza  Tarnackiego  –  kierownikał  

Referatu  Ochrony  Zabytków  Wydzia u  Urbanistyki,ł  

Architektury i Ochrony Zabytków Urz du Miejskiego wę  

Gda sku –  ń 6 g osami za -  pozytywnie zaopiniowa ał ł  

przedstawiony projekt uchwa y.ł

PUNKT – 13

-  sprawa  pisma  pana  radnego  E.  G ogowskiego  doł  

prezydenta Gda ska w spr. kontroli finansowej.ń

USTALENIA KOMISJI:

pisma  z dnia  17  lutego  2005  r. Radnego  Eugeniusza 

G ogowskiego  do  Pana  Paw a  Adamowicza  Prezydentał ł  

Gda ska w sprawie procedur kontroli finansowej.ń

Komisja Bud etowa Rady Miasta Gda ska zwraca siż ń ę 
do Pana prezydenta o ustosunkowanie si  do za czonegoę łą  

pisma.
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Powy sze przyj to pozytywnie - 4 g osami za.ż ę ł

Przewodnicz cy  podzi kowa  zebranym  za  przybycie  ią ę ł  
zaprosi  na nast pne posiedzenie komisji. ł ę
 

  Przewodnicz cy ą
         Komisji Bud etowejż

  
 Wies aw Kami skił ń

Protoko owa ał ł
Arleta ukŻ
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